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Protokół Nr 22/2022 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica, odbytego 

w dniu  18 sierpnia  2022 r.  w sali  Urzędu Gminy Piątnica, ul. Stawiskowska 53. 

 

Posiedzenie Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji - pani Agnieszka Alicja Komorowska, która 

na podstawie listy obecności stwierdziła obecność 5 radnych na ogólną liczbę 5 radnych 

i prawomocność posiedzenia. 

Czas trwania posiedzenia 1305 – 1415. 

O terminie posiedzenia członkowie  Komisji  zostali powiadomieni pisemnie oraz otrzymali projekt 

protokołu z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica.  

Informację o terminie,  miejscu i porządku posiedzenia podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Piątnica oraz w BIP Urzędu Gminy 

Piątnica. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Komorowska Agnieszka Alicja             Przewodnicząca Komisji  

2. Dymek Andrzej                                     Członek Komisji 

3. Domitrz Urszula                                    Członek Komisji 

4. Sobuta Marcin                                       Członek Komisji 

5. Świderski Andrzej                                 Członek Komisji 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:   

1. Wierzbowski Artur                               Wójt Gminy Piątnica 

2. Sobczyńska Wanke Barbara                 Sekretarz Gminy Piątnica 

3. Chilińska Katarzyna                             Skarbnik Gminy Piątnica 

4. Duda Bożena                                        Inspektor do obsługi rady gminy w UG Piątnica. 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

Ad. 1. 

        Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, która powitała 

zgromadzonych. 

Ad. 2.  

       Pani Przewodnicząca Komisji  poinformowała, że na posiedzenie Komisji wpłynęły dodatkowe 

projekty uchwał do rozpatrzenia i wobec tego dodaje do porządku posiedzenia w punkcie  5 i punkt 5 

otrzymuje brzmienie:  

„5. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy projektów uchwał w sprawie: 

    1) zmian w budżecie gminy; 

    2) powołania związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych i określenia zasad współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego  Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Łomży, przy 

opracowaniu  Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych; 

    3) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta - pana Artura Wierzbowskiego.”.   

Projekty uchwał ad. 5.2) i 5.3) w wersji papierowej zostały przekazane radnym na posiedzeniu Komisji. 

Po czym zwróciła się także z zapytaniem do Państwa radnych - czy mają uwagi do przesłanego porządku 

posiedzenia? 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Następnie Pani Przewodnicząca Komisji  przedstawiła  proponowany porządek dzienny posiedzenia 

o treści: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Informacja  o podpisaniu protokołu Nr 20/2022 i Nr 21/2022 posiedzenia Komisji. 

4. Rozpatrzenie na sesję  Rady Gminy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Piątnica 

za pierwsze  półrocze 2022 roku,  informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  na lata 2022-2032 oraz  informacji o przebiegu wykonywania planów finansowych 

instytucji  kultury. 

5. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy projektów uchwał w sprawie: 

    1) zmian w budżecie gminy; 

    2) powołania związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych i określenia zasad współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego  Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Łomży, przy 

opracowaniu  Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych; 

   3) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta - pana Artura Wierzbowskiego.”.   

6. Przyjęcie protokołu Nr 18/2022 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Piątnica  przeprowadzonych w dniu 18 lipca 2022 r. 

7. Wolne wnioski. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia. 

Wobec powyższego Pani Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie imienne  wniosek 

o przyjęcie porządku posiedzenia o powyższej treści. Po głosowaniu przestawiła zbiorcze wyniki 

głosowania imiennego. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy 

„za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, 

Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek dzienny posiedzenia. 

Ad. 3. 

      Pani Przewodnicząca Komisji poinformowała, że podpisała protokół Nr 20/2022 i Nr 21/2022 

posiedzenia Komisji posiedzenia Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 

 

Ad. 4.  

       Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Piątnica za pierwsze  półrocze 2022 

roku,  informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2022-2032 

oraz  informacja o przebiegu wykonywania planów finansowych instytucji   kultury wraz  z uchwałą Nr 

RIO.II-00320-12/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku     z dnia 

8 sierpnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta  Gminy Piątnica  informacji 

o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r. w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Skarbnik Gminy pokrótce przedstawiła wykonanie budżetu gminy  za I półrocze 2022 r. 

W dyskusji nad informacją głos zabrali: 

Pan Wójt zwrócił uwagę na fakt, iż największą pozycję wśród wydatków budżetowych gminy stanowi 

oświata. Mając na względzie fakt iż wzrasta cena prądu w najbliższym czasie, gmina podejmie działania 

zmierzające do budowy instalacji fotowoltaicznych na budynkach szkolnych oraz użyteczności 

publicznej.  

Pani radna Urszula Domitrz stwierdziła, że Radzie winien zostać przedstawiony konkretny plan 

w  tym zakresie. 

Po rozpatrzeniu informacji Pani Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie pod obrady sesji  informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Piątnica 
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za pierwsze  półrocze 2022 roku, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  na lata 2022-2032 oraz  informacji o przebiegu wykonywania planów finansowych 

instytucji  kultury. Po głosowaniu przestawiła zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Wyniki 

głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska 

Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy 

„przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

 

Ad. 5.1) 

       Projekt uchwały   Rady Gminy Piątnica w sprawie zmian w budżecie Gminy w załączeniu 

do oryginału protokołu. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła objaśnienia zmian w budżecie gminy określone w załączniku nr 5 do 

projektu uchwały i objaśniła zmiany i jednocześnie poinformowała, że na sesję przygotowany zostanie 

wniosek o naniesienie poprawek, gdyż gmina  dodatkowo otrzymała ponad 100 tys. zł subwencji 

oświatowej.                                                                   

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Pani Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy.  Po głosowaniu 

przestawiła zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, 

Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 5.2) 

        Projekt uchwały   Rady Gminy Piątnica w sprawie powołania związku Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych i określenia zasad współpracy jednostek samorządu terytorialnego  Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Miasta Łomży, przy opracowaniu  Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

w załączeniu do oryginału protokołu.                                                                      

Pan Wójt przedstawił uzasadnienie do uchwały i stwierdził, że przynależność do Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Miasta Łomży pozwoli gminie o aplikowanie środków  jako MOF, a nie  każda gmina 

oddzielnie. Jesteśmy po kilkunastu spotkaniach i konsultacjach w tej sprawie. Poinformował iż zostanie  

sporządzona strategia, po zebraniu ankiet od mieszkańców i przedsiębiorców. Gminy mają wspólne cele, 

bo MOF będzie aplikował o potężne środki finansowe, które pozwolą na realizację zadań powiązanych  

gmin ze sobą, czyli np. ciąg pieszo -  rowerowy z Nowogrodu do Piątnicy. 

Następnie Pani Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie imienne wniosek w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie powołania związku 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych i określenia zasad współpracy jednostek samorządu 

terytorialnego  Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Łomży, przy opracowaniu  Strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. Po głosowaniu przestawiła zbiorcze wyniki głosowania 

imiennego. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 3 

radnych: Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin. Głosy „przeciw” – brak. Głosy 

„wstrzymujące się” - 2 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Świderski Andrzej.  

Komisja większością głosów  zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 5.3) 

       Projekt uchwały   Rady Gminy Piątnica w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta - pana Artura 

Wierzbowskiego w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pan Wójt opuścił posiedzenie Komisji. 
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Pani Przewodnicząca Komisji  odczytała wniosek grupy radnych   o podjęcie przez Radę Gminy Piątnica 

nowej uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta - pana Artura Wierzbowskiego i ustalenie 

wynagrodzenia Wójtowi w maksymalnej wysokości wraz z projektem uchwały (dokumenty 

w załączeniu do oryginału protokołu).                                                               

W dyskusji  głos zabrali: 

Pan radny Andrzej Świderski stwierdził, że jego zdaniem wynagrodzenie Wójta powinno pozostać 

na dotyczczasowym poziomie, gdyż stosunkowo niedawno p. wójt otrzymał podwyżkę wynagrodzenia. 

Wniosek grupy radnych uzasadniony jest tym, że gmina pozyskała dofinasowanie, ale jeszcze żadne 

zadanie nie zostało wykonane. Od lat ubiegam się o przebudowę ul. Kraska  w Drozdowie i nie dochodzi 

to do skutku. Słyszałem, że i pozyskane środki finansowe na przebudowę dróg nie zostaną także 

przekazane na przebudowe ulicy Kraska. 

Pani Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta - pana 

Artura Wierzbowskiego.  Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy 

„za”  - 4 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin. 

Głosy „przeciw” – brak. Głosy „wstrzymujące się”   - 1 radny: Świderski Andrzej. 

Komisja większością głosów  zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

 

 

Ad. 3. 

       Pani Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekt protokołu nr 18/2022 z czynności 

kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica przeprowadzonych w dniu 18 lipca 2022 roku 

został Państwu radnym przesłany pocztą elektroniczną łącznie z informacją o posiedzeniu Komisji 

i prosiła o zgłaszanie ewentualnych uwag co do zapisów w projekcie protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu protokołu.  

 

Wobec powyższego Pani Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie imienne  wniosek 

o przyjęcie  protokołu nr 18/2022 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej. Po głosowaniu 

przestawiła zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, 

Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. Po 

czym radni podpisali 3 egz. niniejszego protokołu. 

Protokół nr 18/2022 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica  w teczce 

RG.0012.5.5.2022 

Ad. 4. 

        W punkcie wolne wnioski Pan Wójt   poinformował, że do tej pory  jeździł autobus na linii 

Piątnica Poduchowna -Drozdowo-Kosaki. Teraz utworzone zostały dwie dodatkowe linie, na które 

otrzymaliśmy dofinansowanie i będą kursowały autobusy na linii Piątnica Poduchowna - Olszyny - 

Żelechy   oraz dodatkowo  linia Piątnica Poduchowna - Drożęcin-Lubiejewo. Usługi będą świadczone 

przez zewnętrzną firmę Faster. Głównie linie autobusowe utworzyliśmy ją pod kątem mieszkańców 

i dzieci ze szkół ponadpodstawowych dojeżdżających do Łomży. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Pani Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za udział  

i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała                                                                                          Przewodnicząca Komisji 

 

Bożena Duda                                                                                        Agnieszka Alicja Komorowska 


